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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

 

 

Saksnr.: 244/19-22 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoller ble lagt fram for godkjenning: 

 

▪ FS-protokoll fra møte nr. 41/19-22 avholdt onsdag 1. desember 2021. 

▪ FS-protokoll fra møte nr. 42/19-22 avholdt fredag 17. desember 2021. 

▪ FS-protokoll fra møte nr. 43/19-11 avholdt tirsdag 18. januar 2022. 

  

FS-vedtak i saksnr. 244/19-22: 

Protokoll fra FS-møte nr. 41, 42 og 43/19-22 godkjennes. 

 

Saksnr.: 245/19-22 Innstillingen fra arbeidsgruppen for OU 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Fasilitator Thorleif Thorleifsson, 1. visepresident Bente 

Aksnes og styremedlem Øyvind Indrebø 

 

Til møtet forelå innstillingen fra arbeidsgruppen for organisasjonsutviklingsarbeidet (OU).  

Fasilitator for arbeidet, Thorleif Thorleifsson, deltok i møtet fra møtestart og under 

behandlingen av denne saken.  

 

Innledningsvis ble det foretatt en presentasjon av arbeidet og dets anbefalinger, dernest 

ble det åpnet for spørsmål før det til slutt var en etterfølgende diskusjon. 

 

Kort oppsummering fra diskusjonen: 

 

▪ Det gis tilslutning til at kvantitet og kvalitet må styrkes for de vi er til for, nemlig 

klubbene. 

▪ Norsk håndball bør se til andre idretter for å få noen eksterne perspektiver på 

utvalgte områder. 

 



 

Side 3 
 

▪ Tiltak bør iverksettes i de organisasjonsleddene der de hører hjemme. 

Beslutningstaker i de ulike tiltakene anbefales derfor tydeliggjort hos FS og GS.  

▪ Vedleggene bør tas bort som en del av rapporten. 

 

FS-vedtak i saksnr. 245/19-22: 

Forbundsstyret gir honnør til arbeidsgruppen for et grundig arbeid, og vil følge opp 

innholdet i innstillingen i sitt arbeid fram mot Håndballtinget.  

 

Forbundsstyret skal, etter innstilling fra GS, ta stilling til hva styret kan/bør iverksette 

uten annen forankring, hva som skal oversendes til Håndballtinget og som bør innom 

Forbundsrådet for vedtak/forankring. 

 

Saksnr.: 246/19-22 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Generalsekretæren ga en kort status på Rikets tilstand siden forrige møte med særskilt 

vekt på følgende områder: 

 

▪ En statlig strømstøtteordning er på plass uavhengig av organisasjonsform og 

energikilde. 

▪ Kompensasjonsordningen (krisepakke 5) er godkjent av ESA gjelder til og med 

juni 2022. Runde 1 gjelder ut mars med søknadsfrist 20. april. Per dato foreligger 

ingen informasjon om runde 2. Ordningen er tilsvarende tidligere ordninger med 

unntak av at det nå gis 70 % kompensasjon uavhengig av om arrangementet er 

helt eller delvis avlyst.  

▪ All aktivitet er i gang igjen. Terminlistene, spesielt for 2. divisjon, er utfordrende 

både på grunn av omfang, manglende trening over tid og mye smitte. 

▪ Dagene er ekstremt operative, dette gjelder også for NL. 

▪ Det er gjennomført et styringsgruppemøte med Olympiatoppen for senior-

landslagene. 

▪ Regnskap for 2021 er klart. Revisjon gjenstår. Generalsekretæren informerte om 

at det styres etter aktivitet, og ga noen eksempler på ikke budsjetterte kostnader i 

den forbindelse. 

▪ Kast ballen prosjektet er evaluert blant skoler, klubber og regioner. Det er 

besluttet gjennomføring i to nye sesonger, da man opplever at dette har vært et 

godt rekrutteringstiltak. 300 skoler er finansiert av våre partnere. Regionene har 

frist 18. februar for egne bestillinger utover dette.  
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▪ Oslo Economics er partneren som utreder fordeler og ulemper ved én felles 

økonomi. Det legges opp til en felles framlegging av utredningen 7. april. 

Regionene vil bli anmodet om å beramme RS-møter i etterkant av framleggelsen.  

▪ Antall innbetalte lisenser så langt i sesongen utgjør 47.175 sammenlignet med 

53.174 som var tallet i siste hele sesong (2019-20). 

 

FS-vedtak i saksnr. 246/19-22: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens redegjørelse til orientering. 

 

Saksnr.: 247/19-22 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Presidenten ga en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 

styremøte med særskilt henblikk på følgende: 

 

▪ Presidenten ga en status på hvor prosjekt Fornebu nå står. Bærum kommune og 

NHF arbeider videre med utviklingen av treningsflater til daglig bruk, arealer til 

forskning og utvikling, samt ønsket om en arena for store arrangementer. I den 

forbindelse ser man etter løsninger inn mot næringsliv, andre aktører m.m. Et 

første møte med mulige aktører er gjennomført. 

▪ Presidenten ga en kort rapport fra sin tilstedeværelse i EHF EURO i Slovakia og 

Ungarn. 

▪ Presidenten har deltatt i et møte med Oslo Convention Center (OCC) sammen 

med styrelederen i Region Sør. NHFs vedtak står enn så lenge, men stiftelsen er 

beredt på å lete etter løsninger som kan tilfredsstille kravene til bruk. 

▪ Presidenten har enn så lenge ikke hatt noe møte med ny kulturminister, men 

håper å få til dette når anledningen byr seg. 

 

FS-vedtak i saksnr. 247/19-22: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 
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Saksnr.: 248/19-22 Evaluering av EHF EURO 2020 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Arrangement 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Til møtet forelå en evalueringsrapport fra EHF EURO 2020.  Generalsekretæren 

redegjorde nærmere for denne i møtet.  

 

Evalueringen er gjennomført i alle de involverte organisasjonsleddene, samt med den 

lokale organisasjonskomiteen (LOC). Evalueringen i Forbundsstyret anses derfor som 

det siste punktet i 2020-evalueringen før vi nå ser framover mot kommende mesterskap.  

 

FS-vedtak i saksnr. 248/19-22: 

Forbundsstyret er godt tilfreds med detaljeringsnivået i evalueringsrapporten, og tar 

denne til etterretning. 

 

Saksnr.: 249/19-22 Håndballtinget 2022 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Forbundsstyret 

 

Gjennomgang av innkomne tingforslag 

Til møtet forelå alle innkomne forslag til Håndballtinget slik de er fremmet i sin helhet.  

 

Lovforslag 

▪ Valgbarhet: Region Nord foreslår maksimaltid (3 perioder) i samme posisjon. 

Tilsvarende forslag ble også fremmet i 2015. Vedtak ble da underkjent av NIF.   

Et slikt forslag kan neppe gis ikrafttreden før 1. juli 2022. 

▪ Stemmegiving: Region Sør foreslår at president og visepresident velges 

enkeltvis, mens øvrige medlemmer velges samlet. 

▪ Vararepresentanter: Region Sør foreslår at varamedlem erstattes med fullverdig 

medlem. (Gjelder Forbundsstyret.) 

▪ Ungdomsråd: Region Nord foreslår opprettelse av et ungdomsråd. NHF har 

tidligere hatt et ungdomsutvalg. Utfordringen er (som ellers) å utforme et mandat 

som gir ungdomsrådet en reell posisjon og innflytelse. 

▪ NHFs regioner (grenser): Region Sør foreslår å stryke siste setning i § 22 (2).  

Ettersom dette er en «bør formulering», vil en fjerning ikke ha reell betydning. 
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Reglementsforslag 

▪ Deltagerberettigelse (barn): Det foreslås at spillere i 8, 9 og 10 årsklassen lan 

delta 2 offisielle klasser over sin egen.  

▪ Deltagerberettigelse (høyere/lavere lag): Det foreslås å fjerne kravet om å stå 

over kamp for høyere rangert lag i 3.divisjon og lavere.  

 

Andre forslag: 

▪ Dommere (diettsats): Det foreslås en egen diettsats for «dømming i egen hall».   

▪ Økonomi som barriere: Region Øst foreslår å utrede en ny lisensordning.   

 

Forbundsstyret drøftet de ulike forslagene og hvilken anbefaling som skal gis det enkelte 

forslag. Reglementsforslagene er i utgangspunktet tillagt Forbundsstyret å endre, men 

ettersom disse er fremmet som sak til Håndballtinget må de også behandles der. 

 

Forbundsstyrets egne forslag til Håndballtinget 

I møtet drøftet Forbundsstyret hvilke egne forslag de ønsker å fremme til Håndballtinget 

sett i sammenheng med de forslag som allerede foreligger, samt innstillingen fra OU-

arbeidet. Forbundsstyrets forslagsfrist er 20. februar. 

 

Innstillingen fra OU-gruppa inneholder ikke elementer som nødvendiggjør egne forslag.  

Dette kan innarbeides som en del av NHFs strategiplan. Utredningen knyttet til «én felles 

økonomi» vil kunne avstedkomme forslag som det er naturlig og/eller nødvendig at 

behandles av Håndballtinget. Utredningen er imidlertid ikke klar før forslagsfristen.  

Dette krever at Forbundsstyret formulerer et åpent forslag knyttet til temaet som 

muliggjør en behandling på Håndballtinget 2022.  

 

Håndballtinget kan; 

▪ Realitetsbehandle saken basert på Forbundsstyrets innstilling. 

▪ Gjøre et fullmaktsvedtak der saken realitetsbehandles i Forbundsrådet eller på et 

Ledermøte. 

▪ Be om at saken behandles i et ekstraordinært Håndballting. 

 

Ansvarsfordeling 

Forbundsstyret drøftet og foretok en fordeling av ansvar med tanke på beretninger og 

rapporteringspunkter.  

 

Oppnevning av dirigenter 

Forbundsstyret drøftet hvem som bør oppnevnes som dirigenter til Håndballtinget. 

 

Håndballens hederskveld 

Prosjektleder Hanne Hogness og juryleder Tonje S. Jelstad ga en status på planer så 

langt. Alt er så langt i rute med hederskvelden. Det er mottatt i alt 64 nominasjoner, og 

juryen har hatt et oppstartsmøte. Det er ingen nominasjoner mottatt til «Årets klubb-

utvikler». Jurylederen vil derfor kontakte regionene og anmode om at det nomineres 

minimum 1 kandidat fra hver region. 
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Markering av NHFs 85 års jubileum 

NHF fyller 85 år 2. mai, og dette bør markeres i forbindelse med middagen fredag kveld. 

Forbundsstyret drøftet videre rammer og innhold for dette.  

 

FS-vedtak i saksnr. 249/19-22: 

Forslag til Håndballtinget 

Basert på Forbundsstyrets drøfting, bes GS til møtet 4.-5.mars utforme konkret 

forslag til Forbundsstyrets innstilling til de innmeldte sakene.  

 

Forbundsstyret vil for egen del fremme følgende forslag: 

Basert på den utredning knyttet til fordeler og ulemper med én felles økonomi for 

regional- og sentralleddet, ber Forbundsstyret Håndballtinget 2022 ta stilling til om og 

etter hvilken prosess en eventuell overgang til én felles økonomi kan finne sted. 

 

Komplett oversikt over alle forslag og Forbundsstyrets innstilling oversendes 

Lovkomiteen 7. mars.  

 

Oppnevning av dirigenter 

Forbundsstyret oppnevner Guri Aarøen og Arne Sverre Modahl som dirigenter til 

Håndballtinget, og ber GS om å forespørre disse. 

 

Øvrige saker 

Til videre arbeid. 

 

Saksnr.: 250/19-22 Code of Conduct 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Som en oppfølging av idrettstingsvedtaket knyttet til den internasjonale strategien for 

norsk idrett, har NIF oversendt et utkast til en internasjonal Code of Conduct på høring 

blant særforbundene og idrettskretsene. I tillegg til de innspill som kommer fra sær-

forbundene, vil det også bli innhentet juridiske vurderinger underveis. Høringsfristen er 

satt til tirsdag 22. februar 2022. 

 

Forbundsstyret drøftet hvorvidt det er innspill som NHF bør gi til dette.  
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FS-vedtak i saksnr. 250/19-22: 

Forbundsstyret anerkjenner intensjonen med en slik avtale, og følger prosessen 

videre uten å gi egne innspill.  

 

Saksnr.: 251/19-22 Styring, strategi og ledelse 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Forbundsstyret foretok en innledende styresamtale om nåsituasjonen og framtiden 

knyttet til strategi og handlingsplan, som i tillegg til nåværende Strategiplan, kan danne 

grunnlag for utforming av ny retning og ny handling i norsk håndball. I møtet ble det 

foretatt et gruppearbeid der gode forslag til forbedringer og presiseringer ble framlagt i 

plenum i etterkant. 

 

FS-vedtak i saksnr. 251/19-22: 

Innspillene som framkom i møtet, danner grunnlaget for et utkast til ny Strategiplan 

som framlegges i styremøtet 4.-5. mars. 

 

Saksnr.: 252/19-22 NM-finalene 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Arrangement 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

NHF og Norsk Topphåndball (NTH) har i flere år diskutert utvikling av NM-finaler i retning 

av et Final4 konsept. Arbeidet har ligget i ro et par år grunnet pandemien, men har de 

siste månedene blitt diskutert både internt og i samarbeid med klubber tilhørende NTH.   

 

Flere klubber/NTH har blitt invitert inn til å foreslå ulike modeller for et nytt NM-konsept. 

Det er viktig å påpeke at ingenting er besluttet, og at det gjenstår en god del før et vedtak 

kan gjøres.  Av hensyn til kommende sesongs GTP, er det imidlertid ønskelig at det tas 

en beslutning innen utgangen av februar.  

 

Generalsekretæren orienterte om de prosesser som har pågått, tilbakemeldinger fra 

styremøte i NTH og arrangement sin innstilling. Til møtet forelå ett av konseptene som er 

utarbeidet av ØIF Arendal. Verken konsept eller budsjett er endelig, men er etter GS sin 

vurdering likevel tilstrekkelig til at det er interessant. Ettersom NM-finalene er en viktig 

aktivitet i norsk elitehåndball, ønsket både presidenten og generalsekretæren at denne 

saken ble brakt innfor Forbundsstyret.  

 



 

Side 9 
 

 

Forbundsstyret drøftet først konseptet om et Final 4 vs. dagens modell. Final 4 som 

konsept er spennende, og det er positivt bidrag med flere instanser som kommune og 

næringsliv. Dersom det er engasjement og motivasjon blant klubbene, så bør konseptet 

prøves ut.  

 

Forbundsstyret drøftet videre geografisk plassering og plassering i kalenderen, og valgte 

å se disse to i sammenheng. Forbundsstyret ga uttrykk for en bekymring knyttet til antall 

tilskuere både av hensyn til finalenes geografiske plassering, samt at NM-finalene vil gå 

parallelt med ski-VM i nordiske grener. Det var Forbundsstyrets oppfatning at dette vil 

prege både oppslutningen på tribunen, samt seertall, noe man er usikker på om gagner 

håndballens store dag. 

 

FS-vedtak i saksnr. 252/19-22: 

Forbundsstyret er positive til å teste ut konseptet med et Final4, som også inkluderer 

juniorlagene.  

 

Forbundsstyret ser imidlertid større utfordringer med Arendal i februar (dvs. ikke 

Arendal som by, men den geografiske plasseringen) kombinert med at helgen er 

sammenfallende med ski-VM, hvilket kan få betydning både for oppslutning på 

tribunen, samt også seertall. 

 

Forbundsstyret ber om at arrangementssjefen, kommersiell sjef, organisasjonssjef og 

daglig leder i ØIF Arendal inviteres til styremøtet 4.-5. mars. 

 

Saksnr.: 253/19-22 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. NHFs kontorlokaler 

Eksisterende leiekontrakt i NHFs kontorlokaler på Ullevaal utløper i august 2024. 

Uavhengig av hva som skjer med Prosjekt Fornebu, må vår nåværende leiekontrakt 

forlenges. I tillegg er det ønskelig å gjøre en liten opprustning både av lokaler og 

inventar. 

 

b. Rapport fra EHF EURO 2022 for menn 

Hovedleder Ingrid Blindheim ga en rapport fra mesterskapet som nylig fant sted i 

Slovakia og Ungarn.  

 

c. Landslagssjef menn senior 

Det vises til ulike spekulasjoner om Christian Berge sin framtidige rolle som 

landslagssjef. Presidenten og generalsekretæren ga en orientering basert på sin 

dialog med Berge fram mot møtet. 
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d. NIFs utmerkelser 

Til møtet forelå retningslinjer for NIFs utmerkelser; NIFs Æresmedlemskap og NIFs 

Hederstegn. Nominasjon av kandidater må gjøres innen fredag 4. mars. I møtet 

drøftet Forbundsstyret hvorvidt det er kandidater som NHF bør nominere.  

 

e. NIPA 2022 

Det planlagte styremøtet i forbindelse med NIPA 2022 er sammenfallende med 

Landsturneringen i Kristiansand. Forbundsstyret drøftet hvorvidt de skal delta på 

NIPA eller overvære Landsturneringen. 

 

FS-vedtak i saksnr. 253/19-22: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. 

 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at nåværende leiekontrakt i NHFs kontorlokaler 

forlenges. 

 

Forbundsstyret opprettholder sitt tidligere vedtak om at en landslagssjef ikke samtidig 

kan ha en fulltidsrolle som trener i en klubb. 

 

Forbundsstyret avlyser sitt planlagte styremøte i kombinasjon på NIPA 2022. I stedet 

legges det til rette for at de som vil kan overvære enten NIPA eller Landsturneringen. 

Det legges ikke noe styremøte i kombinasjon med noen av disse arrangementene. 

Forbundsstyret ber GS om å legge til rette for et introduksjonsseminar på et egnet 

sted med møteramme torsdag-søndag, slik at det nye Forbundsstyret gis anledning til 

en tilsvarende økt som sittende styre hadde på Losby i august 2019. 

 


